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Abstract

        
A high incidence of congenital malformations with Wilms' tumor had been recognized lately. Aniridia, hemihypertrophy, chromosome deletion, urinary tract anomalies, and Wiedemann-Beckwith syndrome have often been observed in patients with Wilms' tumor. However, Wilms' tumor associated with Moyamoya disease, which refers to a stenosis of the distal portion of the carotid artery with an abnormal network in the brain base, has never been reported. In this report, a male child aged 28 mo. with Wilms' tumor associated with Moyamoya disease is presented.


      
        
Zusammenfassung

        
Relativ spät wurde ein Patient mit Wilms-Tumor erkannt. Anhidrie, Hemihypertrophie, Chromosomenaberration, Harnwegsfehlbildungen und Beckwith-Wiedemann-Syndrom wurden öfters beobachtet. Hingegen wurde über ein Zusammentreffen von Wilms-Tumor und Moyamoya-Erkrankung, die zu einer Stenosierung des distalen Anteiles der A. carotis fuhrt, mit gleichzeitig pathologischem Arteriennetzwerk der Schädelbasis bisher nicht berichtet.


        
  Die vorliegende Arbeit schildert ein solches Fehlbildungs-syndrom bei einem männlichen, 28 Monate alten Kind.
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